

Petition:

Wir solidarisieren uns mit der russischen Umweltschutzorganisation Ecodefense, die verschärften Repressionen des russischen Justizministeriums ausgesetzt ist.

Die fachlich fundierte Arbeit der unabhängigen Umweltorganisation Ecodefense, die sich für den Schutz der russischen Bevölkerung vor Umweltschäden engagiert und zur Umweltbildung und -information beiträgt, darf nicht von den staatlichen Behörden behindert werden, indem Strafbefehle gegen Mitglieder und die Organisation gestellt werden und das Nichtregierungsorganisationskonto eingefroren wird.

Klimaschutz und Umweltschutz sind wichtige zivilgesellschaftliche Tätigkeiten, die ungehindert im Rahmen der UN Menschenrechtskonventionen ausgeübt werden dürfen. Diesen Gesetzen ist auch das russische Justizministerium verpflichtet und diese Petition verlangt die Einhaltung dieser Gesetze.

Petition:

We are in solidarity with the environmental organization Ecodefense, which is being subjected to intensified repression by the Russian Ministry of Justice.

The professional work of the independent environmental organization Ecodefense, which is committed to protecting the Russian population from environmental damage and contributes to environmental education and information, must not be hindered by state authorities by issuing penal orders against members and the organization and freezing the non-governmental organization's account.

Climate protection and environmental protection are important civil society activities that can be carried out unhindered within the framework of the UN Human Rights Conventions. These laws are also the responsibility of the Russian Ministry of Justice and this petition requires compliance with these laws.